
Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 

Bestyrelsesmødet den 8/12 2021 kl. 18.00-21.00: møde Taulov 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Mai Strandby 9.a, Kira Strandby 9.c  
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Ulrich Nicolaisen, Karina Borgaard, Lise Jensen, Michael Rix, Frank 
Hansen 
Personale: Carsten Bonde, Pia Storm Pedersen 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen, Mette Kruse, Line Skovsen 

Fraværende: Mai og Kira 

0.  Godkendelse af referat og dagsorden.  

 

1.        Nyt fra eleverne: Intet nyt 
           Nyt fra medarbejderne: Lidt Corona ind – vi indstiller os på tiden, som kommer. Alle elever bliver  
           testet i Skærbæk – alle der kan nås i Taulov bliver testet. Dette sker hver tirsdag. 
           Nyt fra formanden: Trafikudvalg – har ikke hørt noget fra Beboerforeningen 
           Nyt fra ledelsen: 
- Personalesituationen – ansættelser. 3 lærere ansat i udskolingen – lærerne startet 1.dec. Et stærkt felt. 
-                                                                   3 pædagoger ansat i fritid. En i Skærbæk og to i Taulov. Også et 
                                                                          stærkt felt. 
- Corona – 17 tilfælde af elever er Corona-ramt – heldigvis de fleste var hjemme inden de kunne smitte  
                         andre. 
Orientering om mellemtrinnet i Taulov. 

2.  Principper forældrekørsel – formel godkendelse (Poul) 
      Princippet om forældrekørsel i skoletiden blev godkendt og lægges på hjemmesiden. 

3.  Tema – og afgørelsespunkt: Den Attraktive Udskoling (Mette Kruse - Jens) 
                           
    Ledelsen fremlagde et udkast til en ny udskolingsmodel, udarbejdet i samarbejde med 
udskolingspersonale og elevrådet. En enig bestyrelse bakkede 100 % op om forslaget.  
Den nye udskolingsmodel vil blive præsenteret for kommende 7. årgangs elever og forældre i løbet af 
februar måned           

4. Skolemad – drøftelse og konkret forslag om brugerundersøgelse (Lise) 
     Arbejdsgruppen er nedsat: Lise, Line, Karina Buhk. 
     Drøfter muligheden for at lave brugerundersøgelse og eventuelt undersøger et alternativ til  
     nuværende ordning. Line indkalder gruppen. 
      
 

5. Budget 2022 – kommunalt og lokalt (Jens) 
Orientering, perspektiv, drøftelse 
2021: Efter en ny budgetmodel har givet mulighed for at overføre 3 %, hvilket vil sige 1,9 mio. kr. 
2022: Nu tildelingsmodel mister vi 1, 6 mio. kr – blandt andet med en nedgang på 29 elever, idet 
Frederiksoddebørnene trækkes fra vores elevtal – udover går vi 16 elever ned – færre kommer ind nedefra. 
En del børn vælger Smidstrup Skole i Herslev grundet tradition eller nærhed til den skole. 
Muligvis tilføres vi ekstra ca. 400000 kr, hvis en ansøgning fra kommunen går igennem.  I givet fald skal de 
bruges til eksamenstræning for elever, som skal have et ekstra boost. De andre årgange får et turbo-forløb. 

6. Eventuelt 
    Skal valget til den kommende skolebestyrelse promoveres yderligere.   



Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 

 

 

Efterfølgende spisning 

 

 

Komm. møder i skoleåret: 24/1(S), 22/2(T), 30/3(S), 21/4(T), 23/5(S), 21/6(T) 

 


